

## Protokoll från U-sektion

Plats: Bergslätt

Tid: Söndag 6 november 2022 klockan 19:00

Närvarande: Jonas, Sofia, Johan, Mattias och Maria

### § 1 Mötet öppnas

Mötet öppnas.

### § 2 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkänns.

### § 3 Val av justerare

Sofia Sandberg väljs till justerare.

### § 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse

Styrelsens protokoll finns ej att tillgå vid dagens möte.

Ungdomssektionens protokoll:

- Vintercupen - 17 lag anmälda, Eva Edman bokar bollhallarna
- Jonas har kollat upp möjlighet att ansöka ur Hugo Berglund fond – säte i bygden krävs så vi kan ej söka ur fonden
- Arbetsdag 15 oktober – löpte på bra

### § 5 Ungdomsavslutning

- Hans Åkerlund kommer vara konferencier.
- Föräldrar till spelare som är 10 år serverar (ledare Meja, Sandra och Tobias, Hanna L, Andreas H, Martin C) - **Mattias** skickar ut info till föräldrar i de lag som ska servera så att de är medvetna om att de behöver komma i tid för att hinna värma korv och fixa iordning fika
- **Jonas** pratar med Vigdis angående vad som behöver beställas – det ska även beställas kexchoklad till ståbingo och fika (kaffe och bulle) till föräldrar och dukar till borden.
- Ledare ska avtackas vid avslutningen - present till ledare blir presentkort till föreningsfest. **Jonas** tar ansvar för ledaravtackning – ledare i Grunden samt de ledare som slutat under året ska även vara med och avtackas. 42 ledare finns registrerade – med de som slutat under året är det ett 50-tal ledare.
- Avslutningen är den 20/11, startar kl 15.00, samling 13.00.
- Johan eller Hans Å tar ansvar för ståbingon.
- Gustav Källen kommer att vara prisutdelare.
- 233 spelare är anmälda till avslutningen
- Present till Hans Å och Gustav K – **Sofia** fixar 2 st "fruktkorgar"
- Bordtennis – **Jonas** kollar om de vill vara med på avslutningen då de nyligen startat säsongen eller om de tar en avslutning under våren när de har avslutat sin säsong, om de vill vara med så får priser beställas omgående

## § 6 Föreningsfest

Föreningsfest anordnas den 4 februari på Gamla Real. Dagen kommer att erbjuda föreläsningar, mat och musik.

## § 7 Lagfrågor

- F0809 – Emil och Johan har aviserat att de nog inte kommer att vilja fortsätta – vilka alternativ finns för dessa tjejer? Flytta upp eller ner? – **Jonas** pratar med Emil och Johan om hur de tänker
- P10 – saknar ledare och behöver nya tränare, inomhussäsongen fixar de genom att föräldrar ställer upp men inför utomhussäsongen behövs ledarfrågan lösas – **Mattias** pratar med Dan S och ser hur de tänker
- P1415 – Tobbe Nolberg Svensson har aviserat att han ska sluta men kör på ett tag till – **Johan** kollar med Tobbe om hur han tänker och om det finns ngn tanke på lösning

## § 8 Övriga frågor

- Vid nästa möte ska frågan om hur sektionen ska bemannas framöver tas upp

## § 9 Nästa möte

Söndag 4 december 18.00 Bergslätt

Vid pennan

*Maria Andersson*